
Protokół NrXXVHIZ2022 
z XXVIII sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 20 kwietnia 2022 r. 

XXVIII sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali narad Urzędu Gminy Adamów 
llb, 22-442 Adamów. 
Sesję rozpoczęto o godz. 9:00, a zakończono o godz. 10:38 
Bożena Skiba - przewodnicząca obrad. 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni; 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Grela Krzysztof Dariusz 
3. Pan Kawałko Jan Henryk 
4. Pan Kostrubiec Piotr 
5. Pan Krawczyk Ryszard 
6. Pan Kuryło Jacek Marian 
7. Pan Lewusz Mirosław Paweł 

8. Pan Michałuszko Tomasz Marek 
9. Pani Skiba Bożena Ela 
10. Pani Słota Katarzyna 
11. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
12. Pan Teterycz Jan Krzysztof 
13. Pani Tyrka-Stećko Beata 

Radni nieobecni; 

1. Pan Komisarczuk Dariusz Wiesław 
2. Pani Polakowska Urszula Mariola 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1) 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan Dariusz Szykuła 
2. Pan Piotr Szmidt 
3. Patii Ewelina Droździel - Szykuła 
4. Danuta Jaworska 

5. Pan Marek Barcicki 
6. Pani Ewa Nogas 
7. Pan Piotr Nogas 

8. Pani Renata Zając 

Wójt Gminy. 
• Sekretarz Gminy 
• Skarbnik Gminy. 
• Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Adamowie. 
Radca prawny. 

• Inspektor ds.. Gospodarki Gruntami. 
• Inspektor ds.gospodarki komunalnej i ochrony 

środowiska. 
• sołtys sołectwa Trzepieciny. 

Lista obecności osób zaproszonych pracowników Urzędu Gminy oraz sołtysów. 
(Zał. Prot. Nr 2, 3,4) 

Porządek sesji; 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 
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6. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2021. 
- dyskusja. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 
Gminy Adamów w roku 2022. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział 
w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu dla członków 
Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XII/112/16 w sprawie zasad korzystania 
z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz sposobu ustalania opłat 
za ich wykorzystywanie. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

12. Rozpatrzenie pism. 

13. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

14. Zamknięcie obrad sesji. 

Przebieg sesji; 

Ad.l. Otwarcia XXVIII sesji VIII kadencji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Adamów 
Bożena Skiba. 
Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 15 radnych obecnych 
jest 13, co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności obrad. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów powitała osoby zaproszone i uczestniczące w sesji. 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Gminy Adamów poinformowała, iż projekt porządku obrad radni 
otrzymali wraz z zawiadomieniem. Zapytała, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce 
zabrać głos? 

W sprawie zmiany porządku obrad głosu nie zabrano. 

Ad.3. Przewodnicząca Rady Gminy Adamów poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji był 
do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na sali 
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obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 
Przewodnicząca zapytała, czy do protokołu z XXVII sesji VIII kadencji z dnia 
23 marca 2022 roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? 
Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu 
obrad z poprzedniej sesji. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło 
Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys 
Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 5) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że protokół z XXVII sesji VIII kadencji 
Rady Gminy Adamów z dnia 23 marca 2022 roku został przyjęty. 

Ad 4. Wójt - złożył informację o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 6) 

Ad.5. Wójt - złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy podjętych na poprzedniej 
sesji. 
(Zał. Prot. Nr 7) 

Ad.6. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2021. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie Danuta Jaworska 
poinformowała, że do 30 kwietnia każdego roku jest zobowiązana przedłożyć Radzie 
Gminy Ocenę Zasobów Pomocy Społecznej. Kierownik wyjaśniła, że ocena zasobów 
to formularz, który jest opracowany i przekazywany przez Centralną Aplikację Statystyczną. 
Zawiera on dane z zakresu pomocy społecznej, takie jak: osoby korzystające z pomocy 
społecznej, ich liczbę, problemy, ale także informację o infrastrukturze i kadrze. Kierownik 
poinformowała również radnych, że przedmiotowy dokument, w swojej treści zawiera 
szereg statystyk, które odnoszą się do lat ubiegłych i prognozują rok następny. Ocena 
zasobów Pomocy Społecznej służy także do opracowania projektu budżetu na rok 
następny. Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie Danuta Jaworska 
zaznaczyła, że radni otrzymali druk powyższej oceny wraz z materiałami do dzisiejszej sesji, 
i jeżeli są do niego pytania, to udzieli wyczerpujących wyjaśnień. 

Radni nie zadali pytań oraz nie złożyli wniosków. 

W związku z powyższym Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie 
uznała, że spełniła swój ustawowy obowiązek. 
(Zał. Prot. Nr 8) 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Gminy zaznaczyła, że wczoraj wpłynęło pismo z Lubelskiego Urzędu 
Wojewódzkiego, w sprawie zwiększenia dochodów i tym samym wydatków na zadania 
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zlecone, w kwocie 3 257,25 zł. Skarbnik wyjaśniła, że są to środki, które mają pokryć 
wydatki na wykonanie zdjęć dla uchodźców przebywających na terenie gminy Adamów, 
potrzebnych do nadania numeru PESEL. Z uwagi na zaistniałe okoliczności Skarbnik 
poprosiła Radę Gminy o wprowadzenie powyższych zmian na dzisiejszej sesji. 

Rada Gminy przychyliła się do prośby Skarbnik Gminy Adamów Pani Eweliny Droździel -
Szykuła. 

Skarbnik Gminy przedstawiła zasadność wprowadzonych zmian, podkreślając również, 
że zostają zmienione dwie nazwy zadania z uwagi, iż w starym WPF-ie otrzymaliśmy 
dofinansowanie na budowę sieci wodociągowej, wraz z przydomowymi oczyszczalniami 
ścieków, natomiast w nowej kwalifikacji budżetowej, wodociągi są w jednym rozdziale, 
a oczyszczalnie ścieków w drugim. Skarbnik wyjaśniła również zasady udzielenia i spłaty 
pożyczki dla OSP Suchowola na realizację projektu „Remont świetlicy". 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło 
Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys 
Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 9) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 10) 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022. 

Skarbnik Gminy omówiła i przedstawiła projekt uchwały, wskazując zasadność proponowanych 
zmian. 
Skarbnik udzieliła również wyjaśnienia, iż na ostatniej sesji do uchwały budżetowej, 
udzielono Wójtowi Gminy upoważnienia w związku z zapisami ustawy o udzieleniu pomocy 
uchodźcom. RIO zwróciło uwagę, że zostało ono udzielone w nieprawidłowej formie. 
W związku z powyższym zostały wprowadzone do uchwały zmiany zgodnie z zaleceniami organu 
nadzoru. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło 
Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys 
Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 11) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 12) 
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Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 
Gminy Adamów w roku 2022. 

Wójt Gminy Adamów zaznaczył, że wzorem lat ubiegłych uchwałę taką wprowadzamy 
pod obrady sesji, jednakże ze względu, na prowadzone przy zbiorniku prace 
prawdopodobnie kąpieliska również i w tym roku nie uda się utworzyć. Wójt zaproponował 
jednakże podjęcie uchwały w tym przedmiocie, ze względu na możliwość wystąpienia 
w ciągu trwania sezonu okoliczności sprzyjających utworzeniu kąpieliska. 
Piotr Nogas pracownik Urzędu wyjaśnił, że projekt uchwały był zamieszczony na stronie 
internetowej, gminy przez okres 21 dni. Każdy mógł się z nim zapoznać, dożyć do Urzędu 
uwagi i wnioski. Termin był wyznaczony do 25 marca 2022 r. Podkreślił również, 
że uchwałę w przedmiotowej sprawie należy podjąć do 20 maja. 

Radny Krzysztof Grela zapytał, czy przeprowadzona została przewidziana cała procedura? 

Wójt Gminy wyjaśnił, że cała procedura została przeprowadzona, czy będziemy otwierać 
kąpielisko, czy nie, to będzie nasza wspólna późniejsza decyzja. Dodał następnie, że bez tej 
uchwały, kąpieliska się otworzyć nie da, bo upłyną terminy przewidziane na jej podjęcie. 

Piotr Nogas zaznaczył następnie, że na obecnym etapie, gmina opiniuje projekt uchwały 
w Inspektoracie Sanitarnym w Zamościu, w Regionalnym Monitoringu Środowiska 
w Lublinie i w PGW Wody Polskie w Lublinie. Pracownik poinformował, że uzyskane 
zostały wszystkie te opinie, i są one pozytywne. Piotr Nogas zaznaczył również, że są to 
jedyne opinie, jakie przed podjęciem uchwały gmina musi uzyskać. Opinie zamieszczono, 
na stronie Urzędu i nikt nie wniósł żadnych uwag oraz wniosków. Z tych też względów 
możliwe jest podjęcie uchwały w przedmiotowym zakresie. W dalszej fazie można 
zdecydować co dalej z kąpieliskiem. W przypadku gdy zapadnie decyzja, żeby kąpielisko 
utworzyć, należy oczywiście wykonać badania wody, monitorować i nadzorować jej jakość. 
Dochodzi oczywiście infrastruktura, wygrodzenie terenu, ratownicy. 

Wójt Gminy poinformował również, że złożony został wniosek do lokalnej grupy rybackiej 
w Narolu, o to, żeby uzyskać dofinansowanie dla ratowników oraz zakupić 3 parasole 
hawajskie z trzciny. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło 
Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys 
Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 13) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 14) 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział 
w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu dla członków 
Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Adamów. 

Sekretarz Gminy Adamów Piotr Szmidt zaznaczył, że radni projekt uchwały otrzymali wraz 
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z zaproszeniem na obrady dzisiejszej sesji i czy w związku z otrzymanymi materiałami 
są jakieś pytania lub wnioski. 

Radny Dariusz Sołtys stwierdził, że na ostatnim zebraniu Zarządu OSP Oddziału Gminnego 
w Adamowie druhowie uznali, że przyjęte stawki są zbyt niskie, dlatego złożył wniosek, 
aby za godzinę udziału w działaniu ratowniczym, w akcji ratowniczej strażacy otrzymali 
wynagrodzenie 30 zł, natomiast w ćwiczeniu lub szkoleniu, 10 zł. 

Wniosek poparł radny Krzysztof Grela, który wskazał, że taki bodziec może pomóc w tym, 
aby młodzież z większą ochotą wstępowała w szeregi OSP. Radny także zauważył, 
że druhowie narażają niejednokrotnie swoje zdrowie i życie. 

Wójt Gminy Adamów poinformował, że radni przyjęli stawki dla OSP na ostatniej sesji, 
jednocześnie wyjaśniając, że dzisiaj należy poprawić jedynie sam projekt uchwały. 
Wójt wskazał, że godzina pracy wynikająca z umowy zlecenia, nie może być niższa 
niż 19,70 zł i przyjęte 20 zł to minimum, jakie strażak ochotnik musi zarabiać. Wójt 
zaznaczył, że stawki mogłyby być wyższe, ale zaapelował, aby nie podnosić wszystkiego 
w jednym okresie. Przypomniał radnym, że na ostatniej sesji zostały zwiększone wydatki, 
bez zwiększenia dochodów. Wójt stwierdził następnie, że dzisiaj znowu chcemy zwiększać 
wydatki, przypominając jednocześnie o podwyżkach cen prądu i gazu. Wójt stwierdził, 
że niedługo Rada być może będzie musiała decydować, gdzie skracać świecenie lamp 
ulicznych, dlatego zaapelował o ostrożność. Wójt Dariusz Szykuła stwierdził jednocześnie, 
iż rozumie, że strażakom należy pomagać i to jest robione. Poinformował, że przez 3 lata 
zakupiono 3 nowe wozy. Dzisiaj kupujemy następny, także nikt nie mówi o tym, żeby 
nie podnosić stawek, ale należy patrzeć również na dochody. Wójt poinformował, że podatki 
zostały podwyższone jedynie o stopę inflacji, dlatego należy poszukać i zwiększyć dochody, 
poczekać do października czy listopada i wówczas można zwiększyć stawkę na 35, 
czy 40 zł. Wójt poprosił, aby dzisiaj pozostawić dotychczasową stawkę. Następnie wójt 
podziękował wszystkim druhom za pomoc przy organizacji imprez, uroczystości oraz 
opiekę nad świetlicami i docenił ich zaangażowanie, apelując jednocześnie do radnych 
o rozważną decyzję. 

Radny Krzysztof Grela złoży propozycję, aby obniżyć 10% diet radnych i przekazać 
zaoszczędzone pieniądze na straż. 

Wójt zaapelował, aby tego typu propozycję składać podczas posiedzeń komisji. 

Radca prawny doprecyzował, jak należy rozumieć wysokość ustalanej stawki, stwierdzając, 
że jeżeli chodzi o przepisy, to przepis nie mówi 1/175, tylko nie może przekraczać 1/175 
przeciętnego wynagrodzenia. 

Radny Dariusz Sołtys podtrzymał swój wniosek, zauważając, że stawka 30 zł jest niższa, 
niż wynika to z 1/175 przeciętnego wynagrodzenia. 

Wójt Dariusz Szykuła zaznaczył, że OSP na terenie gminy Adamów jest bardzo szanowana, 
jako jedna z nielicznych, ma wszystkie nowe motopompy. Zakupiono również 3 nowe 
samochody, a w najbliższym czasie pozyskany zostanie następny. Wójt stwierdził, 
że inwestuje się również w świetlice, dlatego w jego ocenie nie ma w tych działaniach 
znamion oszczędności, tylko niestety wszystko musi się bilansować, tak więc najpierw 
należy poszukać środków. 

Po przeprowadzonej dyskusji uzgodniono, że wniosek radnego Dariusza Sołtysa w sprawie 
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wysokości stawek dla strażaków OSP należy poddać po głosowanie. 
Glosowanie ręczne imienne. 
Za przyjęciem wniosku głosowali: 
Grela Krzysztof, Kostrubiec Piotr, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, 
Sołtys Dariusz, 
Przeciw głosowała: 
Chmiel Joanna. 
Wstrzymali się: 
Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Teterycz Jan, Tyrka 
-Stecko Beata. 
Za głosowało 6, przeciw 1, wstrzymało się 6. 
(Zał. Prot. Nr 15) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że wniosek został przyjęty. 

Sekretarz Gminy Adamów Piotr Szmidt odczytał projekt uchwały z nowymi stawkami 
wynagrodzenia za godzinę udziału w działaniu ratowniczym, w akcji ratowniczej szkoleniu 
lub ćwiczeniu dla członków Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Adamów. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło 
Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys 
Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 16) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 17) 

Ad. 11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLVI 12/16 w sprawie zasad korzystania 
z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz sposobu ustalania opłat 
za ich wykorzystywanie. 

Skarbnik Ewelina Droździel - Szykuła poinformowała, że w 2016 roku Rada Gminy podjęła 
uchwałę, w której były zapisane pomieszczenia Urzędu Gminy oraz szkół i zasady ich 
wykorzystywania. Zaznaczyła, że w proponowanym projekcie dodane zostały 
pomieszczenia świetlic wiejskich, które są własnością Gminy Adamów. Pani Skarbnik 
wyjaśniła zasadność wprowadzonej zmiany i przedstawiła wywołane nią skutki. 

Radca prawny wskazał, że do obowiązującej uchwały dodane zostały tylko świetlice. 
W zapisach obowiązującej uchwały do tej pory były m.in. wykazane boiska sportowe i sale 
gimnastyczne. Zarządzeniem wójta ustalono natomiast stawki godzinowe za ich 
wynajem. Radca zaznaczył, że dzięki wprowadzonej zmianie będzie możliwość ustalenia 
stawki za wynajem świetlic, a przy realizacji projektów gmina wykaże również swój wkład 
niepieniężny. 

W dalszej części dyskusji Wójt Gminy oraz radca wyjaśniali skomplikowaną sytuację 
związaną z prawem do własności świetlic. 

Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 
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Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 18) 
W związku z awarią urządzenia do głosowania radny Kawałko Jan głosował za przyjęciem 
uchwały ręcznie imiennie. 
(Zał. Prot Nr 15) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 19) 

Ad.12/13 Rozpatrzenie pism, wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

Wniosek o nabycie nieruchomości położonej w Adamowie. Działka o nr ewidencyjnym 560/5 
o powierzchni 1.136 ha 

Ewa Nogas pracownik Urzędu Gminy poinformowała radnych, że powyższy wniosek przedstawiono 
podczas obrad poprzedniej sesji, po czym zaznaczyła, że osoba, która wystąpiła o nabycie tej 
nieruchomości, jest właścicielem dwóch sąsiadujących działek Pani Nogas dodała, że również istotną 
przesłanką zakupu dzidki gminnej przez wnioskodawcę jest fakt, że dzięki temu uzyska on dojazd 
do działki, która stanowi jego własność. 

Po dyskusji oraz przedstawieniu opinii mieszkańców sołectwa Adamów przez radnego Tomasza 
Michałuszko Rada Gminy zdecydowała o możliwości sprzedaży działki. 

Wniosek o wydzierżawienie na okres pięciu lat działki położonej w Bliżowie o nr ewidencyjnym 
485/2 w udziale 25/48 co stanowi powierzchnię 1.4975 ha 

Ewa Nogas doprecyzowała, że w tym przypadku chodzi o wydzierżawienie przez współwłaściciela 
działki od gminy udziału. Pani Nogas następnie dodała, że działka ta była przez wnioskodawcę 
dzierżawiona od 2016 roku, przez okres sześciu lat 

Po przeprowadzonej dyskusji Rada Gminy Adamów zdecydowała o możliwości dzierżawy działki. 

Pismo dotyczące opracowania studium techniczno-środowiskowego, na zadanie „Budowa 
linii kolejowej nr 54 Trawniki-Krasnystaw i 56 Tomaszów Lubelski" odczytała Przewodnicząca Rady 
Gminy Adamów. 

Pismo nadesłane przez Starostę Zamojskiego Stanisława Grześko dotyczące zakupu sprzętu 
drogowego mającego służyć do utrzymania dróg powiatowych między innymi na terenie gminy 
Adamów odczytał radny Tomasz Michałuszko. 

Treść Pisma Ogólnopolskiego Stowarzyszenia kominki i piece, na temat spalania drewna i biomasy 
omówił radny Tomasz Michałuszko. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów przypomniała o obowiązku złożenia przez radnych 
oświadczeń majątkowych, informując jednocześnie, że osoby, które nie mają obowiązku składania 
zeznania podatkowego do Urzędu Skarbowego, są zobowiązane przedłożyć krótkie oświadczenie 
wyjaśniające przyczynę niedołączenia do oświadczenia majątkowego, kopii takiego zeznania 
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Radny Jan Teterycz zgłosił awarię mostu przy nowej drodze powiatowej w miejscowości Suchowola 
w kierunku cmentarza. 

Ad.14. Zamknięcie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena 
Skiba zamknęła XXVIII sesję VIII kadencji Rady Gminy Adamów. 

Nagranie obrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Adamów i stronie 
internetowej Gminy Adamów. 
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